
 

 

 

 
 
 

Αθήνα, 14 Οκτωβρίου 2024 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 

Θέμα: «Άμεση επαναλειτουργία των δημοτικών σφαγείων Αρκαλοχωρίου» 
 

Η μη λειτουργία των δημοτικών σφαγείων στο Αρκαλοχώρι είναι ένα ζήτημα που απασχολεί έντονα την 

τοπική κοινωνία και τους κτηνοτρόφους της περιοχής εδώ και περίπου πέντε χρόνια. Οι κτηνοτρόφοι της 

ευρύτερης περιοχής του Αρκαλοχωρίου αναγκάζονται να μεταφέρουν τα ζώα τους σε άλλες περιοχές για 

σφαγή, κάτι που αυξάνει το κόστος και τη δυσκολία παραγωγής.  

 

Στα σφαγεία του Αρκαλοχωρίου υπάρχει εξοπλισμός, ο οποίος όμως είναι πεπαλαιωμένος, τα κτίρια λόγω 

της εγκατάλειψης έχουν υποστεί φθορές, συνεπώς δεν μπορούν να επαναλειτουργήσουν με τις τωρινές 

συνθήκες που επικρατούν. 

 

Με δεδομένο ότι η λειτουργία των δημοτικών σφαγείων συμβάλλει στην τοπική οικονομία, προσφέροντας 

υπηρεσίες σφαγής και επεξεργασίας ζώων, τόσο για τοπικούς παραγωγούς όσο και για την κάλυψη 

αναγκών ευρύτερων περιοχών. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιο είναι το τρέχον χρονοδιάγραμμα για την αποκατάσταση και επαναλειτουργία των 

δημοτικών σφαγείων; 

2. Υπάρχουν συγκεκριμένα σχέδια ή πρωτοβουλίες για την αντιμετώπιση των προβλημάτων 

που έχουν οδηγήσει στη διακοπή της λειτουργίας τους; 
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3. Ποιες είναι οι ενέργειες που έχουν προγραμματιστεί για τον εκσυγχρονισμό των 

εγκαταστάσεων και την επίλυση των σχετικών ζητημάτων; 

 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 
 




